
   
 

  
 
 
Oss, 17 maart 2021 

 
Artikel 41 vragen: 
“Het Kringloopbedrijf in de circulaire economie: Probleem of oplossing” 
 
Sinds begin 2021 is er een nieuw afvalbeleid in Oss. Verschillende soorten afval worden 
meer of minder vaak opgehaald en de tarieven van de afvalstoffenheffing zijn aangepast. De 
tarieven die nu op het Duurzaamheidsplein gehanteerd worden zijn flink verhoogd. In de 
korte tijd sinds de invoering van het nieuwe afvalinzamelingsysteem is er al de nodige onrust 
ontstaan over het wegbrengen/ophalen van grofvuil in de gemeente Oss. 
 
Het Kringloopbedrijf heeft in Oss de afgelopen 25 jaar een uitstekende reputatie 
opgebouwd. Op dit moment zijn er zo’n 170 mensen werkzaam bij dit bedrijf. Vooral mensen 
met een achterstand op de arbeidsmarkt die vaak ook een indicatie hebben voor 
dagbesteding of zorg. In al die jaren hebben de medewerkers van het Kringloopbedrijf 
ervaring opgedaan en vertrouwen gegeven aan onze inwoners door een efficiënte en 
klantvriendelijke werkwijze. 
 
Eén van de consequenties van het nieuwe systeem van afvalverwerking is dat het 
Kringloopbedrijf niet-bruikbare spullen niet meer mag afvoeren naar het 
Duurzaamheidsplein. Alleen de nog bruikbare spullen mogen door het Kringloopbedrijf 
worden meegenomen, de rest blijft bij de mensen achter. Hoe de inwoners van hun, vaak 
grote meubels en apparaten af moeten komen is een raadsel. Zeker als je niet de 
beschikking hebt over een auto, al dan niet met aanhanger, is er een probleem. Op het 
moment dat het Kringloopbedrijf aan de deur staat is er daardoor al veel onduidelijkheid en 
onbegrip. Door deze onduidelijkheid en het onbegrip over het afvalbeleid worden de 
problemen voor een belangrijk deel niet alleen neergelegd bij het Kringloopbedrijf, maar ook 
bij de samenleving. Mensen gaan alternatieven zoeken om van hun afval af te komen. Zo 
zien we de laatste tijd meer zwerfafval in het buitengebied en wordt in kledingcontainers 
steeds vaker zwerfafval aangetroffen. Het is in veel gevallen geen onwil. Er zijn inwoners die 
niet of moeilijk in staat zijn om zelf afval weg te brengen zoals senioren, mensen met een 
handicap en mensen met een minimum inkomen. 
 
Jammer genoeg is er door alle problemen veel onrust ontstaan over het afvalbeleid in Oss. 
Onze inwoners zitten met de handen in het haar en benaderen ons voor een oplossing. Naar 
aanleiding daarvan hebben we contact gezocht met het Kringloopbedrijf en de 
Seniorenraad.  



De Seniorenraad komt in een reactie op onze vragen tot eenzelfde analyse zoals wij die 
hiervoor hebben geschetst. Zeer terecht stelt de Seniorenraad dat de nieuwe regels voor het 
afvoeren van grofvuil voor iedereen een probleem is en daarmee ook voor de gemeente. De 
seniorenraad doet daarvoor een aantal zeer behartenswaardige voorstellen. 
 
Gezien de hierboven aangeven gevolgen van het nieuwe afvalbeleid hebben we de volgende 
suggesties: 
 

1. Voor het ophalen van grof afval zouden we terug moeten gaan naar het oude serviceniveau. 
2. De kosten die normaal voor het storten op het Duurzaamheidsplein gelden kunnen ook door 

medewerkers van het Kringloopbedrijf aan de deur in rekening worden gebracht. 
3. Gezien de onrust en het onbegrip bij onze inwoners over de ontstane situatie moeten we 

niet wachten tot de geplande evaluatie, maar zo snel mogelijk ons beleid aanpassen.  
Daarnaast willen we antwoorden op de volgende vragen: 
 

1. Bent u het met ons eens dat we er in Oss alles aan moeten doen om het zwerfafval 
zoveel mogelijk te beperken? 

2. Bent u bereid om samen met het Kringloopbedrijf te werken aan een goede en snelle 
oplossing? 

3. Bent u bereid om het Kringloopbedrijf de bevoegdheid te geven om grof afval op te 
halen? 

4. Bent u bereid om samen met het Kringloopbedrijf te komen tot een goed financieel 
systeem voor het op te halen grof afval? 
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